

DAVIDOR Celebrates the Opening of its First Flagship Boutique in the Middle East.

Saudi Jawahir Trading Company celebrated the opening of its high and fine jeweler La Maison Davidor, the first flagship boutique in the Middle East with a two-day event at MR CHOW restaurant in Riyadh.

The event, which took place on October 24 and 25, 2023, was attended by VIP guests and public figures, who had the opportunity to discover the unique creations of Davidor and meet the founder and creative director, David Gusky.

The event was hosted by the stylist Hala AlHarithy, who expressed her excitement about the combination of heritage and innovation, elegance and energy, tradition, and modernity that she and the guests found in the brand's captivating creations.

The guests enjoyed the unique dinner, in addition to being introduced to the exquisite creations of high jewelry, experiencing the essence of Davidor's timeless beauty.

The brand's fourth flagship boutique in the world is located at Centria Mall, Riyadh, following Paris, Miami, and Colorado. The boutique showcases the brand's signature arch design, inspired by European architecture and Palladian style. The arch is also the hallmark of Davidor's jewelry collections, which feature 18-karat gold with lacquered ceramic and diamonds in 16 vibrant colors.

For more information about Davidor, follow @davidorriyadh on Instagram.

"دافيدور" تحتفل بافتتاح أول بوتيك لها في الشرق الأوسط.

احتفلت الشركة السعودية جواهر للتجارة بعلامة المجوهرات الفاخرة La Maison Davidor، لافتتاح أول متجر رئيسي لها في الشرق الأوسط وذلك في حدث استمر لمدة يومين في مطعم MR CHOW في الرياض.

وحضر هذا الحدث، الذي أقيم يومي 24 و25 أكتوبر، مجموعة من كبار الشخصيات والمشاهير، الذين أتاحت لهم الفرصة لاكتشاف إبداعات دافيدور الفريدة والالتقاء بالمؤسس والمدير الإبداعي، ديفيد جوسكي.

استضافت الحدث خبيرة المظهر هلا الحارثي، التي أعربت عن حماسها للمزج بين التراث والابتكار الذي وجدته هي والمدعوين في إبداعات العلامة التجارية الأسرة.

استمتع الضيوف بالعشاء الرائع، بالإضافة للتعرف على إبداعات المجوهرات الفارهة والرائعة، وتجربة جواهر جمال دافيدور.

يقع البوتيك في سنتريا مول في الرياض، وهو البوتيك الرئيسي الرابع لدافيدور حول العالم، بعد باريس وميامي وكولورادو، ويعرض تصاميم المجوهرات الكلاسيكية العريقة بالأقواس الأيقونية المستوحاة من تراث وفنون الهندسة المعمارية الأوروبية وقوس النصر في باريس، بالإضافة إلى الألوان الزاهية بفن الطلاء الفرنسي المميز بـ16 لونًا نابضًا بالحياة، مع الألماس والأحجار الكريمة والمعادن الثمينة لإثراء القصص المضمنة في كل قطعة.

لمزيد من المعلومات حول دافيدور، تابعوا @davidorriyadh على انستغرام.



